



## Protokoll Sektionsmöte Period 1

Torsdagen den 11 oktober 2018 klockan 17.15 Plats T54 (Samtliga gick med på lokalbyte, pga brist i tillgång på projektor)

\* = bilaga finnes.

### Närvarande

<i>Robin Åhlin</i> Ordförande	<i>Christopher Öqvist</i> <i>Sebastian Elf</i>	<i>Pontus Wiström</i> <i>Martin Persson</i>
<i>Daniel Labriz</i>	<i>Kevin Frejdb</i>	<i>Anders Utter</i>
<i>Robert Kärrbrant</i>	<i>Alfred Berg</i>	<i>Lucas Larsson</i>
<i>Erik Nilsson</i>	<i>Fredrik Berntsson</i>	<i>Tommy Renterskiöld</i>
<i>Norton Lamberg</i> Vice Ordförande	<i>Carl Lindgren</i> KARP	<i>Lucas Sjödahl</i> <i>Christopher Rickman</i>
<i>Linus Eriksson</i> Ledamot, Vice QM	<i>Johan Petersen</i> Gudfadder <i>Clara Hällgren</i>	<i>QM</i> <i>Kristiina Niit</i> <i>IGOr</i>

### 1. Formalia

#### 1.1 Mötets öppnande

Daniel Labriz öppnar mötet kl 17:09.

#### 1.2 Val av mötesordförande

Daniel labriz nominerade sig själv till mötesordförande

Sektionsmötet beslutar

**att** välja Daniel Labriz som mötesordförande.

#### 1.3 Justering av röstlängd

19 personer närvarande med rösträtt

Sektionsmötet beslutar

**att** justera röstlängden till 19 personer.



1.4 Mötets behöriga utlysande och beslutsmässighet

Robin Åhlin säger att det mötet utlysts i tid.

Fler än 10 personer med rösträtt närvarande.

Sektionsmötet beslutar

**att** finna mötet behörigt utlyst och beslutsmässigt

1.5 Adjungeringar

Daniel Labriz yrkar att Robert Kärrbrant får yttrande och närvarorätt.

Sektionsmötet beslutar

**att** bifalla yrkandet.

1.6 Val av justerare tillika rösträknare

Clara Hällgren nominerar sig.

Lucas Larsson nominerar sig.

**att** välja Clara Hällgren samt Lucas Larsson som justerare tillika rösträknare.

1.7 Anmälan av övriga frågor

Daniel Labriz yrkar att lägga till 4.1.1 ”val av sekreterare för mötet”

Sektionsmötet beslutar

**att** bifalla yrkandet.

1.8 Föredragningslistans godkännande<sup>[1]</sup>

Sektionsmötet beslutar

**att** finna föredragningslistan godkänd med tillagd övrig punkt.

1.9 Föregående protokoll

Föregående protokoll är justerat och finns på hemsidan.

2. Rapporter

Christopher Rickman och Kristiina Niit anländer till mötet 17:19

Daniel Labriz yrkar att justera röstlängden till 21.

Sektionsmötet beslutar

**att** justera röstlängden till 21.

2.1 Styrelsen

Robin: Köpt in ett nytt biljardbord, påbörjat styrelsens bokföring, påbörjat Mogens bokföring, fixat en hemsida efter 3 år!

Norton: ska sätta upp en PR skärm i lunchsalen på plan 5.

2.2 Organ & Nämnder

Mogen, Johan: Mottagningen har skett, det gick bra. THS utvärdering

kommer snart. På måndag eller tisdag är sista dagen att utvärdera.

Mottagningsamordnaren kommer sammanställa detta till sektionen.

Nollegasquebilderna har kommit nu. En del är uppe på hemsidan (isflemingsberg.se).



QM, Christopher: nyantagna har blivit antagna till QM. Försökt samarbeta med andra Klubbmästerier. Hade evenemang med telge i fredags. Ovvegasqueevent är uppe och folk är inbjudna. Finns tankar om halweengasque här men vi är inbjudna till telges med

FG: ingenting

IGOr, Kristiina: Fler kommer på idrottsevenemang, RKHSK och KI är inbjudna nu. Mer tjejer närvarande med. Bl.a. personer som var med i volleybollturneringen i våras har varit med. Så länge det inte blir för många är det kul så vi får in folk. Har fixat ett instagramkonto.

Sruppen, Norton: Fick en justering i budgeten. Försökt få till flera spelkvällar. Pengar finns i budgeten men är specat till speciella saker. Upp till ca 11 personer har deltagit vid enstaka evenemang

KARP, Calle: Rudan står kvar!

Studienämnden, (Robin för talan): Ska ha lunch med sina underarbetare imorgon (fredag 12:e okt). En från THS ska även närvara.

### 2.3 THS & KS

Ingen närvarande.

### 2.4 Övrigt

Sebastian: Sjöslaget på söndag. Allt är betalt. 45 personer i bokningen. Elf ska på "möte" på sjöslaget.

Norton, fråga: När kan man hämta märken.

## 3. Beslut- och diskussionspunkter

### 3.1 Valet av...

#### 3.1.1 Ledamot

En plats finns kvar som ledamot till årsslutet. Inga nomineringar har tagits emot inför sektionens möte. Anders Utter nominerar sig själv. Norton Lamberg nominerar Sebastian Elf och Christopher Öqvist. Alla nominerade accepterar sina nomineringar.

Sektionsmötet tar 5 minuters paus för rösträkning.

**Utfallet** av urnval:

Den vinnande kandidaten var Anders Utter 17 röster.

Sektionsmötet återgår med 21 röstlängder.



Sektionsmötet beslutar

**att** välja godkänna valet av Anders Utter som Ledamot för sektionen fram tills årskiftet.

### 3.1.2 Talman

Avsaknad av kandidat.

Daniel yrkar att bordlägga punkten.

Sektionsmötet beslutar

**att** bordlägga punkten.

### 3.1.3 v. Talman

Avsaknad av kandidat.

Daniel yrkar att bordlägga punkten.

Sektionsmötet beslutar

**att** bordlägga punkten.

### 3.1.3 Talmanssekreterare

Avsaknad av kandidat.

Daniel yrkar att bordlägga punkten.

Sektionsmötet beslutar

**att** bordlägga punkten.

## 3.2 Motioner

### 3.2.1 Motion - Stadgar<sub>[2]</sub>

Robin Åhlin presenterar motionen

Robin Åhlin yrkar att ändra i **att**<sub>1</sub> från ”2.2.1” till ”2.1.1”

Sektionsmötet beslutar

**att** bifalla Robin Åhlins yrkande, bifalla **att**<sub>1</sub>, **att**<sub>2</sub>, **att**<sub>3</sub> och **att**<sub>4</sub> med gällande förändringar.

### 3.2.2 Motion - Gammelgädda<sub>[3]</sub>

Robin Åhlin presenterar motionen

Norton yrkar att i motionen ändra i **att**<sub>1</sub> under punktnu,eringen ”12.2.6.3” till ”1.2.2.6.3”.

Daniel Labriz presenterar sin motmotion<sub>[4]</sub>

Robin Åhlin tar tillbaka sin motion.

Daniel Labriz tar tillbaka **att**<sub>1</sub> ur sin motmotion.

Sektionsmötet beslutar

**att** bifalla **att**<sub>2</sub> och **att**<sub>3</sub> ur sin motmotionen.

**Protokoll SMP1**

Sektionsmöte Period 1

Robert Kärrbrant

Ingenjörssektionen Flemingsberg

2018-10-11

Sid 5(5)



4. Övrigt

4.1 Övriga frågor

4.1.1. Val av mötessekreterare

Daniel Labriz yrkar Robert Kärrbrant som mötessekreterare.

Sektionsmötet beslutar  
**att** bifalla yrkandet.

4.2 Nästa möte

Någon gång under P2.

5 Mötets avslutande

Daniel Labriz förklarar mötet avslutat kl. 18.15

Mötesordförande:

Justerare:

Justerare:

\_\_\_\_\_  
Ort & Datum

\_\_\_\_\_  
Ort & Datum

\_\_\_\_\_  
Ort & Datum

\_\_\_\_\_  
Namnteckning

\_\_\_\_\_  
Namnteckning

\_\_\_\_\_  
Namnteckning

\_\_\_\_\_  
Namnförtydligande

\_\_\_\_\_  
Namnförtydligande

\_\_\_\_\_  
Namnförtydligande



1 av 2  
den 11 oktober

Ingenjörssektionen Flemingsberg  
Tekniska Högskolans Studentkår

## Dagordning till Sektionsmöte 2018 P1

---

Torsdagen den 11 oktober klockan 17:15 i Rudan

(\* = bilaga finnes)

### 1. Formalia

- 1.1. Mötets öppnande
- 1.2. Val av mötesordförande
- 1.3. Justering av röstlängd
- 1.4. Mötets behöriga utlysande & beslutsmässighet
- 1.5. Adjungeringar
- 1.6. Val av justerare tillika rösträknare
- 1.7. Anmälan av övriga frågor
- 1.8. Föredragningslistans godkännande
- 1.9. Föregående protokoll

### 2. Rapporter

- 2.1. Styrelsen
- 2.2. Organ & Nämnder
- 2.3. THS, KS
- 2.4. Övriga

### 3. Besluts- och diskussionspunkter

- 3.1. Valet av...
  - 3.1.1. Ledamot
  - 3.1.2. Talman



2 av 2  
den 11 oktober

Ingenjörsektionen Flemingsberg  
Tekniska Högskolans Studentkår

3.1.3. v.Talman

3.1.4. Talmanssekreterare

3.2. Motioner...

3.2.1. Motion – Stadgar

3.2.2. Motion – Gammelgädda

4. Övrigt

4.1. Övriga frågor

4.2. Nästa möte

5. Mötets avslutande

# Motion - Ändring utav stadgar

## Bakgrund

Stadgarna skrevs i samband med att sektionen skapades och har sedan dess inte genom några större förändringar. I och med detta finns det fortfarande mycket i stadgarna som inte stämmer med hur sektionen ser ut i dagsläget samt finns det en del grammatiska fel som borde ändras.

## Yrkande

- **Att<sub>1</sub>**: ändra punkt 2.2.1 till "Sektionens medlemmar utgörs av de THS-medlemmar som ingår i Ingenjörssektionen Flemingsberg (IsF) samt av de hedersmedlemmar som SM utser, alumner och stödmedlemmar".
- **Att<sub>2</sub>**: ändra punkt 3.1.1 till

"Den officiella sektionsfärgen är Nitors rödockra nr 320. Dessutom har sektionens medlemmar vid de olika utbildningsinriktningarna rätt att bära följande färger:

  - Datateknik: Cerise
  - Elektroteknik: Vit
  - Medicinsk teknik: Babyblå"
- **Att<sub>3</sub>**: ändra formuleringen "SM period 2 bör hållas någon gång under period 2. Vid SM period 2 åligger SM:" i punkt 4.2.1 till "SM period 4 bör hållas någon gång under period 4. Vid SM period 4 åligger SM:"
- **Att<sub>4</sub>**: ändra formuleringen " SM period 4 bör hållas någon gång under period 4. Vid SM period 4 åligger SM:" i punkt 4.2.2 till " SM period 4 bör hållas någon gång under period 4. Vid SM period 4 åligger SM:".

Mvh

Robin Åhlin



# Motion – Införande utav Gammelgädda

## Bakgrund

I dagsläget finns det ingen hedersposition inom qlubbmästeriet (Fisq) för gamla mästerister (Fisqar) likt den TMEITs "Vraq". Det skulle därför vara kul att införa just en sådan position för att kunna visa sin uppskattning till gamla mästerister som valt att gå ur qlubbmästeriet men som fortfarande vill vara med på festligheter i efterhand.

## Yrkande

- **Att<sub>1</sub>:** Lägga till i reglementet punkt "1.2.2.6 Hedersmedlem, Gammelgädda" med följande beskrivning
  - 1.2.2.6.1 Benämning  
FISQs hedersmedlemmar benämns Gammelgädda
  - 1.2.2.6.2 Arbetskrav  
Gammelgädda har inga arbetskrav att arbeta på FISQs event men får göra det om denna vill och om qlubbmästaren tillåter detta.
  - 12.2.6.3 Krav för att bli Gammelgädda  
En medlem i FISQ som varit aktiv inom mästeriet eller som suttit på en ansvars post inom mästeriet kan ansöka om att få bli Gammelgädda. Ansökan om att få bli Gammelgädda ska skickas till Qlubbmästaren som godkänner att denna gjort det som krävs för att få bli Gammelgädda. Efter detta tas ansökan upp på ett Styrelsemöte och röstas då om denna får titeln Gammelgädda.

Mvh  
Robin Åhlin



# MOTMOTION – INFÖRANDE UTAV GAMMELGÄDDA

## Åsikt

Håller med bakgrunden och tanken bakom en titel för klubbmästerister som utfört något extra ordinärt är på sin plats för sektionen att införa.

Något som jag saknar är styrelsens svar på motionen, däremot har jag lite påpekanden att inflika med.

I våra stadgar står det ingenstans vad FISQ står för, utan namnet är lika vedertaget för Qlubbmästeriet internt som användningen, antingen bör namnet ändras på Reglementes nivå med en motion vid ett senare SM eller benämningen om ni vill undvika missförstånd för byråkrater. (Läs Kafkas böcker).

Det jag däremot förespråkar vore en generell inkludering av hedersmedlemmar under Qlubbmästeriets sammansättning utan att det påverkar namnkonflikter, utlämnar vilket krav som ställs och låter Qlubbmästeriet själva avgöra hur dessa väljs. Att det ska upp på styrelsenivå är för mig obegripligt då det blir väldigt toppstyrt för vad Qlubbmästeriet önskar hedra för insatser och styrelsen intresse i frågan.

Däremot föreslår till en lösning på vad en bör ha uppfyllt för att få nomineras likt ett PM för antingen sektionen eller för Qlubbmästeriet där kraven kan ställas och inte regleras efter tycke hur som.

Vad ett sådant PM borde ta upp:

Krav på ideellt arbete under minst 365 dagar för Qlubbmästeriet.

Utöver tidskravet borde uppdragskravet mer tydlig formulera följande sats: Innehavt och utfört förtroendepost under 365 dagar.

En kråka om vilka poster som räknas som förtroendeposter, är det enbart av SM valda förtroendeposter?

För vad som är möjligt till mötet ser jag hellre följande bli igenomröstat för att gå i linje av färre missförstånd, mindre toppstyrt och mer makt åt Qlubbmästeriet.

Vill påpeka att jag inte förespråkar Att3 i mina förslag till beslut, utan ser hellre att det regleras i Qlubbmästeriereglementet, men har även en förståelse för att förändras Qlubbmästeriets och ett QMM trampar snett, bör det finnas ett skydd längst upp att krav ej ska ställas på denna ceremoniella titel.

2018-10-08

Sid 2(3)

I dagsläget ser punkterna mina förslag berör ut så här:

1.2.2.2:

Sammansättning

QM består av en ordförande (Qlubbmästare, Qm), en vice ordförande (vice Qlubbmästare, vQm) och Kassör för QM samt arbetsgruppen.

Qm är sammankallande för QM.

1.2.2.4:

Arbetsuppgifter

QM ansvarar för festverksamhet vid sektionen. Arbetsuppgifterna regleras i QlubbMästerireglementet.

## Förslag till Beslut:

**Att1:** Avslå Att1 i Motion – Införande utav Gammelgädda

**Att2:** Ersätta 1.2.2.2 I Reglementet för Ingenjorssektionen Flemingsberg Organ och Nämnder med:  
Sammansättning

QM består av en ordförande (Qlubbmästare, Qm), en vice ordförande (vice Qlubbmästare, vQm), Kassör för QM och Qlubbmästeriets hedersmedlemmar samt arbetsgruppen.  
Qm är sammankallande för QM.

**Att3:** Ersätta 1.2.2.4 I Reglementet för Ingenjorssektionen Flemingsberg Organ och Nämnder med:  
Arbetsuppgifter

QM ansvarar för festverksamhet vid sektionen.  
Arbetsuppgifterna regleras i QlubbMästerireglementet,  
Qlubbmästeriets hedersmedlemmar är undantagna ställda krav ur QlubbMästerireglementet.

---

Daniel Labriz (IsF) Stockholm 8 oktober 2018

*Motmotion – Införande utav Gammelgädda*

*Daniel Labriz*

*Ingenjorssektionen Flemingsberg*

*2018-10-08*

*Sid 3(3)*